

The urgency of
anti-oppression work

l'urgence du travail
anti-oppression



Welcome & Settle In

Bienvenue! Mettez-vous à l'aise

Grab what you need

- A beverage (and food)
- Note-taking stuff

Matériaux

- Un breuvage et une collation
- Papier et crayon

Centre yourself

- Remove distractions, do what you need to do

Centrez-vous

- Supprimer les distractions

Tech

- Add your pronouns to name tag
- Turn on your video if you're comfortable
- Open link to this document

Tech

- Ajoutez vos pronoms au profil
- Activez votre vidéo si vous êtes à l'aise
- Ouvrir le lien vers ce document

What is Anti-Oppression Work?



Que signifie le travail anti-oppression?

INTEGRATED ANTI-OPPRESSION

PRINCIPLES AND PRACTICES

- Do not centre yourself / Your privilege
- Take responsibility for our prejudices and actions which perpetuate oppression
- Challenge supremacist practices
- Take active responsibility for initiating, volunteering for and following through with this work
- Understand that you will feel discomfort and pain as you face your part in oppression, and realize that this is a necessary part of the process of liberation and growth
- We must support each other and be gentle with each other in this process
- Be conscious and committed to understanding how white supremacy, patriarchy, classism, heterosexism and all other systems of oppression affect each one of us



PRINCIPES ET PRATIQUES.

- Ne vous centrez pas / ni votre privilège
- Prenez la responsabilité de nos préjugés et actions qui perpétuent l'oppression
- Reconnaissez les pratiques suprémacistes
- Prenez la responsabilité d'initier et de poursuivre ce travail
- Comprenez que vous ressentirez de l'inconfort et de la douleur lorsque vous affronterez votre part dans l'oppression et se rendre compte que c'est une partie nécessaire du processus
- Nous devons nous soutenir mutuellement et être doux les uns envers les autres
- Soyez conscient et engagé à comprendre comment la suprématie blanche, le patriarcat, le classisme, l'hétérosexisme et tous les autres systèmes d'oppression affectent chacun de nous



Thanks - Merci

**if you have any further questions
please connect with me**

**Si vous avez des questions
supplémentaires, veuillez me contacter**

yasmine@ckx.org